

東華三院馬振玉紀念中學  
行政通告 048/25-26  
2025-26 接種人類乳頭瘤病毒(HPV)疫苗計劃

敬啟者：

衛生署現正推行人類乳頭瘤病毒疫苗（簡稱 HPV 疫苗，又稱子宮頸癌疫苗）補種計劃，透過到訪學校，為於 2004 年至 2008 年出生及持有香港身份證的合資格女生提供人類乳頭瘤病毒疫苗接種服務。所有合資格女生必須加入電子健康紀錄互通系統(醫健通)。請細閱隨附的人類乳頭瘤病毒(HPV)疫苗及醫健通的資料，以及收集個人資料的用途聲明後填妥接種人類乳頭瘤病毒(HPV)疫苗同意書(回條)。有關詳情臚列如下：

|          |                                      |
|----------|--------------------------------------|
| 日期：      | 二零二六年二月十日（星期二）                       |
| 時間：      | 下午（將安排於課堂時間內進行）                      |
| 地點：      | 本校課室                                 |
| 採用的疫苗種類： | 由衛生署提供 HPV 疫苗                        |
| 備註：      | 本年度為計劃實施的最後一年，家長須自行安排同學到指定中心接種第二針疫苗。 |

有意參與之同學，必須於十一月二十四日（星期一）或之前簽妥電子通告回條及填妥紙本家長同意書逕交班主任，以便統籌辦理。逾時之申請將不獲受理。請 貴家長鼓勵及支持 貴子女參與是次計劃，如有任何疑問，請致電 2443 9833 與陳凱芝副校長聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

（賴珮賢）

二零二五年十一月十四日

東華三院馬振玉紀念中學  
行政通告 048/25-26  
2025-26 接種人類乳頭瘤病毒(HPV)疫苗計劃

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容，並

☐ 同意敝子女參與到校接種免費 HPV 疫苗服務，並會按時交回家長同意書。

☐ 不同意敝子女參與有關服務。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零二五年      月      日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Administration Circular 048/25-26

2025/26 Human Papillomavirus (HPV) Vaccination Programme

14<sup>th</sup> November 2025

Dear Parents

The Department of Health (DH) is launching the Human Papillomavirus (HPV) Vaccination Catch-up Programme (the Programme) to provide HPV vaccination at local secondary schools for S5 and above female students born in or after 2004 who are holding Hong Kong Identity Card. All eligible females are required to register in the Electronic Health Record Sharing System (eHealth). Please read this document and the attached information on HPV Vaccines, eHealth and the Collection of Personal Data - Statement of Purposes carefully and fill in the Human Papillomavirus (HPV) Vaccination Consent Form (reply slip). Details of the programme are as follows:

|                 |   |                                                                                                                                            |
|-----------------|---|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Date            | : | 10 <sup>th</sup> February 2026 (Tuesday)                                                                                                   |
| Time            | : | Afternoon session                                                                                                                          |
| Venue           | : | Classroom (TBC)                                                                                                                            |
| Type of vaccine | : | HPV vaccine will be provided by the CHP.                                                                                                   |
| Remark          | : | This is the last year of the programme, parents are required to arrange your daughter to get the second dose of vaccine in a clinic later. |

Students who are interested in taking part in the programme have to return the signed e-reply slip and the **completed consent form** to the class teacher by 24<sup>th</sup> November 2025 (Monday). Please note that late submission will be not proceeded. Please feel free to contact our Vice Principal, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.